
Artikel 44 vragen 

Rijswijk, 15 september 2021

Maak gebruik van de slimme rattenval.

1. Bent u bekend met de slimme rattenvallen die in de gemeente Meierijstad al tijden naar grote 
tevredenheid worden gebruikt. Zo nee, bent u bereidt contact met gemeente Meierijstad te zoeken?
2. Kunt u aangeven waar de beloofde campagne rattenbestrijding blijft welke voor de zomer zou 
starten in Rijswijk en is toegezegd aan een andere fractie in de raad. Zo nee, waarom niet?
3. De inwoners van Te Werve hebben niet de indruk dat het college hun rattenprobleem serieus 
neemt; ze zien niet niets meer gebeuren op het gebied van rattenbestrijding. Kan het college een 
aantal maatregelen noemen die de laatste maanden concreet hebben bijgedragen een het bestrijden 
van de rattenplaag.
4. Hoeveel ratten vangt de gemeente gemiddeld wekelijks? Graag uitgesplitst per wijk.
5. Is het college van de ernst van het rattenprobleem op de hoogte? Veel mensen in Te Werve 
durven hun tuin niet meer; kinderen kunnen er niet meer spelen en de ratten klimmen zelfs via 
klimop twee etages omhoog zodat mensen gaas voor hun balkon moeten spannen? 
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